
Minnesanteckningar medlemsmöte Jordens Vänner Helsingborg 26/2 2024                         
Närvarande i lokalen: Lena Lövendahl, Stig Broqvist, Sven Broqvist och via zoom Per Nilsson. 
 
1. Formalia. Mötesordförande Per mötessekreterare Stig, Den utskickade dagordningen 
godkändes.  
 
2. Samarbete med Enhetsgruppen om diskussionsmöten. 
Utöver diskussionsmötena om kärnkraft 22/2 och filmvisningen av ”På Hvitfeldska bodde vi” 2/5. Har 
ett nytt förslag kommit. Sven blev som kontaktperson kontaktad av Rolf Ignestam, som gärna håller 
föredrag om konflikten mellan ett storföretag i Kullabygden och lokalbefolkning om grundvattnet. 
Under förutsättning att det inte bara handlar om det lokala problemet utan också något allmänt om 
konflikten om grundvatten mellan storföretag och lokalbefolkning är Enhetsgruppen positiv till att 
ordna ett diskussionsmöte om detta. Jordens Vänner beslöt att vara positiv till att försöka ordna det, 
om möjligt 18/4. 
 
3. Motion till JV riks årsmöte om öppet brev mot tillväxttänkande 
Det utskickade förslaget till motion godkändes med följande ändringar: Rubriken ska vara ”motion om 
öppet brev mot tillväxttänkandet med mera”. Yrkandet, som i förslaget var en mycket lång mening, 
ska delas upp i tre yrkanden, men med samma innehåll. Efter stycket som slutar: ”nödvändigt med 
systemförändringar, samhällsförändringar och livsstilsförändringar.”, ska följande meningar läggas 
till: ”FN:s resurspanel säger att vi måste konsumera mindre för att rädda klimatet. Vi påpekar 
att det är politiken som måste ordna så det fungerar för folk att minska resursförbrukningen.” 
 
4. Eventuellt andra motioner till JV riks årsmöte. 
Det fanns inga andra förslag till motioner.  
 
5. Val av representanter till Jordens Vänners riksårsmöte lördag 27 april i Göteborg. 
Per ville inte vara representant, men kanske deltar via zoom. Till ordinarie representanter till Jordens 
Vänners riksårsmöte 2024 för Jordens Vänner Helsingborg valdes Sven Broqvist och Stig Broqvist 
med Lena Lövendahl som suppleant.  
 
6. Övriga frågor, bl.a. nästa möte. 
a) Vi har fått inbjudan till Nationaldagsfirande på Fredriksdals friluftsmuseum. Lena och Stig 
fick i uppgift att sköta detta på vanligt sätt med bokbord och tillverkning av enkla vindsnurror.  
b) Vi har fått inbjudan av Vänsterpartiet att liksom andra föreningar ha bokbord på internationella 
kvinnodagen 8/3 i ABF:s nya lokal på Södergatan 15. Efter lite diskussion beslöt vi säga ja till denna 
inbjudan.  
c) Jordens Vänners fredsutskott planerar tillsammans med andra ett sommarläger 25-30 juni på 
kursgården Lindsberg utanför Falun. Lena och Stig vill delta.  
d) Kampanj för namninsamling om folkomröstning om DCA-avtalet startar inom kort. Stig 
nämnde att det i ett faktahäfte kommer att finnas med något kort om att det egentligen borde vara så att 
vi som är mot DCA-avtalet får lika stora ekonomiska resurser som förespråkarna för DCA-avtalet 
redan har, för att det ska vara demokratiskt. Tyvärr kommer det förmodligen inte att bli så, men det är 
viktigt att påpeka det, med tanke på hur det gick i folkomröstningen om kärnkraft.  
e) Week of action har zoom-möte samma kväll som vi har medlemsmöte. De planerar troligen en 
aktionsvecka någon av de två sista veckorna i maj eller första i juni. Stig skrev till dem att det vore bra 
att ha det i maj med tanke på att Week of action önskar ta upp kopplingen mellan fred och miljö och 
att riksdagen kan komma att besluta om DCA-avtalet före sommaruppehållet.  
f) Sven har mejlat till Week of action om att beakta att FN:s resurspanel säger att konsumtionen 
måste minska.  
g) Per rapporterade att Positiva Pengar haft en mycket intressant föreläsning med Stefan Ingves, 
förre riksbankschefen. När föredraget läggs ut på länk ska Per vidarebefordra länken.  
h) Nästa medlemsmöte blir preliminärt måndag 15/4 kl. 19 eller möjligen 18/4 om 
diskussionsmötet om grundvatten inte blir den dagen. Då bör verksamhetsberättelse och ekonomisk 



rapport för Jordens Vänner Helsingborg behandlas samt ställningstagande till motioner och annat på 
Jordens Vänners riksårsmöte. Det beror också på om handlingarna inför riksårsmötet har skickats ut 
då.  
 
Minnesantecknat av Stig Broqvist, mötessekreterare, och godkänt av Per Nilsson, mötesordförande. 


